
VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING Bos en Kuil 2022 

Dinsdag 10 mei 2022 om 19:30 uur, verenigingsgebouw de Wieken te Molenhoek. 

Aanwezig 18 leden 

Afgemeld: A. Dekker, J.  van Groenendael en M. van Mansfeld 

 

1. Welkom door de Voorzitter die memoreert aan het overlijden van de penningmeester 
Arno Sprinkhuizen op 25 november 2021. Vz vraagt enkele momenten stilte om hem te 
gedenken. 

2. Bestuursverkiezing Vanwege de ernstige ziekte van de penningmeester moest er 
snel een besluit genomen worden over een plaatsvervanger.  

Uit de Notulen van het bestuursoverleg van 23 november 2021: 
"Volgens de Statuten van de vereniging Bos en Kuil, artikel 7 lid 1: Het bestuur bestaat 
tenminste uit drie personen. Indien het aantal bestuurders is gedaald beneden het 
minimum, blijft het bestuur toch bevoegd zolang er tenminste twee bestuurders in functie 
zijn. Het bestuur is verplicht te bevorderen dat het bestuur weer zo spoedig mogelijk 
overeenkomstig deze statuten is samengesteld. 
Voorzitter en secretaris besluiten daarom een plaatsvervangend penningmeester te 
benoemen. Deze plaatsvervanging zal op de website van de vereniging gepubliceerd 
worden. Op de eerstvolgende Algemene Leden Vergadering in 2022 zal deze 
plaatsvervanging aan de orde gesteld worden en zal het bestuur zich hierover 
verantwoorden." 

Sander van de Meent was bereid als plaatsvervangend penningmeester op te treden en 
het bestuur heeft hem op 23  november 2021 als zodanig benoemd. Sander was als 
ondersteuner op ICT-gebied al langer bij de bestuursactiviteiten betrokken. 

Sander stelt zich voor aan de vergadering. De Vz vraagt of er leden zijn die een 
schriftelijk stemming over de benoeming willen. De benoeming van Sander van de Meent 
als penningmeester wordt per acclamatie goedgekeurd. 

3. Nieuwsbrief 2022 Aan de hand van een power point presentatie licht de Vz de items 
uit de nieuwsbrief toe en gaat verder in op de zaken die in 2022 gespeeld hebben, zoals 
de geplande woningbouw in Molenhoek Zuid en de verplaatsing van het 
Volkstuincomplex. Er zijn bij het bestuur zorgen over het gebrek aan inspraak in de 
gemeente Mook en Middelaar. Alle zienswijzen over de woningbouwplannen, ook die van 
de Vereniging Bos en Kuil, worden terzijde geschoven en de gemeenteraad heeft de 
plannen versneld aangenomen. Initiatieven vanuit Molenhoek worden niet gehonoreerd. 
De industrie ter plaatse wordt uitgekocht en Van Lent wordt een tuincentrum. Een lid 
vraagt of Bos en Kuil niet meer initiatieven kan ondernemen. We hebben veel contact 
gehad met andere actieve groepen maar er zijn te weinig Bos en Kuil leden die dat op 
kunnen pakken. Het bestuur mist de mankracht om verdere actie te ondernemen. Er 
liggen wel plannen om de Maasheggen uit te breiden.  
Verder is nog steeds een politieke wens om Groesbeek een aansluiting te geven naar de 
A73, mogelijk via het Lierdal. 
Naar het zich laat aanzien wordt binnenkort ook op de Kleine Lier gebouwd nu voldaan is 
aan de regels voor landgoederen in Limburg. De vraag is of hier echt natuurontwikkeling 
gaat plaatsvinden. Bij Landgoed de Lage Lier wordt er veel werk gemaakt van verbetering 
van natuurwaarden. Dat gebied is voor lange tijd gevrijwaard voor nieuwe woningbouw. 
Vz. vraagt aandacht voor de initiatievenfolder die ontwikkeld is. De vereniging stelt 
maximaal 500 Euro ter beschikking aan initiatieven die het Lierdal verrijken. 
Ook de verplaatsing van de voetbalvelden van Juliana komt aan de orde.  Een nieuwe 



plek in het Lierdal lijkt niet aan de orde te zijn. 
Plan Dravik (Blauwe ader) Vz. laat via een presentatie zien dat de gemeente Heumen 
een plan ontwikkeld heeft om de waterafvoer bij stortbuien te garanderen voor de Schoof. 
Daarvoor heeft de provincie Gelderland een ton subsidie verstrekt. De gemeente zoekt 
samenwerking met Samen Doen en de beheerders van het Lierdal. De bedoeling is dat 
het water via ondergrondse leidingen en een wadi, bij de Dravik terecht komt in het 
aangrenzende weiland waar een bezinkkuil wordt uitgegraven met flauwe taluds. Over de 
aankleding en landschappelijke inpassing wordt door de gemeente inspraak geïnitieerd. 
Een lid merkt op dat ook in de wijk tussen Veldsingel en Pitrus een kleiner project is 
opgestart om een bestaande speelplek aan te passen in de geest van wat er in het 
Lierdal al gerealiseerd is. 

4. Concept verslag ALV 2021 wordt aan de orde gesteld. Tekstueel en inhoudelijk zijn er 
geen opmerkingen. Concept wordt definitief vastgesteld. 

5. Secretarieel jaarverslag 2021 wordt beknopt voorgelezen. Geen opmerkingen. 
Verslag wordt akkoord bevonden. 

6. Financieel jaarverslag 2021 en begroting 2022 wordt door de nieuwe 
penningmeester Sander van de Meent gepresenteerd.  
De contributie blijft 2,50 Euro. Het ledenaantal is belangrijker dan de inkomsten om als 
vereniging gewicht in de schaal te leggen. Het aantal leden is nu 630; de laatste jaren 
loopt dat licht terug voornamelijk door overlijdens en verhuizingen. Als er weer 
bedreigingen komen loopt het ledental weer op.  

7. Verslag Kascommissie. Sjoerd Wendelaar licht het verslag toe, alles is in orde 
bevonden ondanks de problemen die natuurlijk optreden bij een zo onverwachte 
overdracht door het overlijden van de vorige penningmeester. Lof voor de 
penningmeester, het financiële verslag en de presentatie. Het bestuur wordt bij 
acclamatie gedechargeerd. 
 
8. Verkiezing nieuw lid kascommissie. Joséphine Goedhart stelt zich beschikbaar en 
stelt zich voor. De vergadering gaat zonder hoofdelijke stemming akkoord. 
 
9. Rondvraag. Er komt een vraag over de drie tuintjes aan het snelfietspad bij de 
Bovendorpseweg. Twee daarvan zijn particulier bezit. De middelste is een buurtmoestuin. 
Dieuwke licht kort de ontstaansgeschiedenis en de bedoeling toe: een ontmoetingsplek 
voor buurtbewoners die interesse hebben in tuinieren en actief aan de slag gaan. 
 

10. Sluiting 21:15 uur 

 

Marcel Alink 

secretaris 


